
Mødetid og sted: 

Mandag d. 21. august. 2023 kl. 19.00 – 21.00 hos Tom Buhl-Olesen i nr. 6,3 th. 

 

Bestyrelsesmedlemmer til stede: 

Rasmus Lübech Christensen, Anders Trolle, Steen Guldmann og Lene Nielsen 

Suppleanter til stede: 

Louise W. Christensen 

Fraværende:  

Afbud fra Kamma Holm 

 

Dagsorden:  

1. Siden sidst v./ alle. 

Til orientering og drøftelse. 

Arbejdsdag: 

 Der var pænt fremmøde til arbejdsdagen den 18. juni 2023.  

Dagen sluttede af med pølser på grillen, samt øl og vand hos Rasmus og Louise nr. 35.  

Tak til alle der deltog   

 

2. Økonomi v/ Tom 

Til orientering og drøftelse. 

Status på foreningens økonomi med afsæt i seneste rapport m.v. 

Tom gennemgik økonomirapporterne for bestyrelsen. 

 

3. Festival V. Lene og Rasmus. 

Til orientering og drøftelse. 

Lene orienterede om, at Sølund festivalen først havde oplyst om der de ikke kunne stille vagter til rådighed, men da 

festivalen gik i gang, kom der vagter på alligevel. Dette forløb har været som alle andre år, en positiv oplevelse. 

Smuk fest kom meget sent i gang med opsætning af hegn, hvilket Lene reagerede på og kontaktede festivalen, men 

svaret var, at de prioriterede andre områder først.  

Der har været nogle hændelser med udefra kommende der har overnattet i deres biler og smidt affald på 

parkeringspladserne.  

Enkelte beboere i Søbyen prøvede at tage sagen i egen hånd og henvendte sig venligt til ”Campisterne” men uden 

held.  

Rasmus kontaktede herefter politiet der godt var klar over problemet og ville køre til Søbyen et par gange for at se 

om det kunne hjælpe. 

Det lykkedes med fælles hjælp at få de overnattende gæster væk. En enkelt campist, havde fået tilladelse af ”sin vens 

farmor” og var noget uforstående over for situationen. 



Bestyrelsen drøftede flere muligheder til, hvordan vi kan skærme vores område bedre.    

 

4: den nye ordning for sortering af affald v. Anders 

Til orientering og drøftelse. 

Anders og Steen har deltaget i informationsmøder ved Renosyd. 

Anders fremlagde bilag fra Renosyd og de forskellige muligheder blev drøftet. 

Den nye ordning skal stå klar til ibrugtagning senest 1 marts 2024. 

Der arbejdes hårdt videre på at finde en acceptabel løsning. 

 

5: henvendelse fra medlemmer ang. Vippede fliser og riste v. Steen og Anders. 

Steen og Anders arbejder på sagen og der er indhentet priser. 

Vi forventer det udført snarest. 

6: autocampere v. Rasmus. 

Det er endnu ikke lykkedes bestyrelsen at få de 2 autocamper ejere til at flytte deres autocampere, trods   en 

godkendt afstemning i maj 2023 samt en advokats vurdering på at afstemning er lovlig. 

Bestyrelsen skal varetage de opgaver som er vedtaget på generalforsamlingen, og de 2 autocamper ejere er 

informeret om, at sagen vil blive sendt i retten, hvis de ikke blev flyttet inden gældende frister. 

Dette er til dato stadig ikke sket, hvorfor bestyrelsen desværre må se sig nødsaget til at sende sagen i retten. 

Det er meget beklageligt at der nu kommer en retssag. 

Bestyrelsen er valgt på generalforsamlingen og det er frivilligt arbejde der udføres. 

Ingen havde regnet med at vores tid skulle bruges på retssager. 

Bestyrelsen må derfor informere om, at dette bliver en bekostelig affære, og havde håbet på at sagen for længst var 

afsluttet. 

Det skal oplyses at der ikke er en retshjælp der kan dække disse omkostninger, da den ikke dækker når der skal køres 

sag mod egne medlemmer. 

7. Mødekalender:  

Næste møde:  

2. oktober kl. 19.00-21.00 hos Kamma Holm. 


